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АТОМПРОФСПІЛКА УКРАЇНИ ПОЧИНАЄТЬСЯ З ПЕРВИНКИ

23 СІЧНЯ 1992 РОКУ — ДЕНЬ НАРОДЖЕННЯ ПРОФЕСІЙНОЇ СПІЛКИ ПРАЦІВНИКІВ АТОМНОЇ ЕНЕРГЕТИКИ ТА ПРОМИСЛОВОСТІ УКРАЇНИ

Дорогі односпілчани!
Щиро вітаю зі знаменною датою — 25-річчям від дня

заснування Професійної спілки працівників атомної енерге-
тики та промисловості України. Становлення і розвиток ба-
гатотисячної і багатопрофільної на сьогодні організації від-
бувалося у надзвичайно складних умовах трансформації
суспільства, невдовзі після здобуття Україною незалежності.
Соціальні надбання профспілки як принципового і наполег-
ливого, найбільш організованого і послідовного виразника
та захисника інтересів людини праці, її авторитетність і впли-
вовість стали можливими завдяки професіоналізму, таланту,
ініціативності і стійкості патріотів-засновників, самовідданій і
відповідальній роботі лідерів профспілки та їхніх профколек-
тивів на місцях і в центрі, кожного конкретного члена проф-
спілки — ветеранів і молодих її учасників.

За чверть століття, сповненого усіляких подій і справ,
радощів і турбот, Атомпрофспілка постійно підтверджувала
життєспроможність, тверду позицію і потенційні можливості
в обстоюванні честі і гідності працівників, у піднесенні на
рівень сучасних вимог внутрішньоспілкової демократії,
зміцненні організаційно-фінансової структурованості, поси-
ленні роботи власне виборних профпрацівників та активу з
виконання статутних вимог, здійснення практичних заходів
для втілення у життя положень базового закону України про
профспілки. 

Атомпрофспілка від початку створення постійно і напо-
легливо привертає увагу органів державної влади й управ-
ління до стану справ у стратегічно важливих сферах вироб-
ництва — ядерній енергетиці та атомній промисловості,
усіма методами впливу й надалі добиватиметься від вищих
гілок влади країни втілення державної політики, спрямова-
ної на подальшу стабілізацію і розвиток вітчизняного атом-
но-енергетичного комплексу, гарантування безпеки його
об’єктів, забезпечення продуктивної зайнятості, підвищен-
ня життєвого рівня працівників і членів їхніх сімей. 

Сучасна глобальна фінансово-економічна криза спо-
нукає до пошуку нових підходів у справі ефективного
захисту спілчан, через наступальність і конструктивність
у веденні соціального діалогу з органами державної
влади та працедавцями в умовах реформування і ринко-
вого середовища, більш суворого контролю за дотриман-
ням соціальними партнерами норм законів, колективних
договорів і угод. На часі — урізноманітнення й осучаснен-
ня профспілкового навчання, системного формування в
його учасників навичок до самоосвіти, прагнення стати
профавангардом організаційних ланок. Однак, до честі
профспілки, хоч би якими були складнощі, свята справа і
мета її діяльності є незмінними — захищати зайнятість,
гідну оплату праці, безпеку робочого місця та дотриман-
ня прав працівників.

Уся історія профспілки пронизана постійною готовністю
боротися за соціальну справедливість, оперативно реагува-
ти на нові виклики і больові точки, організовувати масові
акції протесту задля блага наших спілчан. Це як укорінена
традиція, яка неодмінно продовжуватиметься!

Так, Атомпрофспілка України, зважаючи на колективний
досвід, мудрість і молодість, єдність і солідарність у бороть-
бі за людські цінності, — завжди була і є на крок попереду. І
така висока місія і велика відповідальність зобов’язує нас до
подальших спільних перемог!

Шановні друзі, соратники! З нагоди свята нашої великої
профспілкової родини висловлюю глибоку вдячність за щоден-
ну активність і вірність своєму покликанню захищати людину
праці і пишатися цим. Сердечна шана ветеранам, які багато
сил віддали розбудові профспілки, вдосконаленню її діяльно-
сті. Бажаю всім міцного здоров’я, щастя, наснаги на нові добрі
справи. Миру, достатку і злагоди вам, вашим сім’ям і всій нашій
Україні!
Зі щирою повагою
Голова Атомпрофспілки України Валерій МАТОВ

АТОМПРОФСПІЛКА УКРАЇНИ:
ЕНЕРГІЯ СОЦІАЛЬНОГО СПРЯМУВАННЯ
І ЗАХИСТУ ЛЮДИНИ ПРАЦІ

Что такое профсоюзный
комитет первичной организа-
ции? Это, прежде всего, тот
орган, который непосредст-
венно на предприятии доби-
вается социальных гарантий
работников, улучшает микро-
климат в коллективе, нахо-

дит подход к каждому члену
профсоюза. Люди доверили
важное дело — защищать их
трудовые права, поэтому нель-
зя не оправдать их надежд.
Такое доверие как своеобраз-
ное испытание, которое и фор-
мирует профсоюзных лидеров.

Владимир Викторович Гри-
ценко (на снимке) предсе-
дателем первички ремонт-
но-механического завода ГП
«Восточный горно-обогати-
тельный комбинат» избран в
третий раз. Впервые эту долж-
ность на постоянной основе
(освобожденную) ему дове-
рили в 2008 году на отчетно-
выборной конференции боль-
шинством голосов. До этого
он имел 14 лет заводского
стажа: работал мастером ме-
ханического участка, потом —
конструктором, затем — ин-
женером-технологом по стан-
кам с ЧПУ.

Активная позиция по за-
щите рабочих мест, зара-
ботной платы, соблюдению
техники безопасности, реши-
тельность брать на себя от-
ветственность, доброжела-
тельность в отношениях со
своими сопрофсоюзниками —
благодаря этим чертам Вла-
димир Гриценко оказался на
посту председателя. Сего-
дня организация насчитыва-
ет 525 работающих членов
профсоюза и 308 пенсио-

неров, неработающих вете-
ранов.

— Владимир Викторович,
что можно записать в плюс
вашей работы в прошедшем
году? — спрашиваю профли-
дера.

— Конечно, оплата труда бы-
ла в центре внимания, в сего-
дняшнее сложное время это
очень важный вопрос, ключевой
— в социально-трудовых отно-
шениях. В этой части вместе с
моим заместителем, начальни-
ком ОТиЗ завода Валерием
Дмитриевичем Олейником, мы
добились повышения доплаты к
заработку нашим станочникам
на 30%, более чем в два раза,
раньше было 12%. Стараемся
повышать также разряды ра-
ботникам, стимулируем людей к
освоению нескольких смежных
профессий, здесь за профма-
стерство тоже доплата. Следует
заметить, что такое увеличение
доходов касается только работ-
ников РМЗ, это в не пределах
комбината, когда официальное
повышение заработной пла-
ты распространяется на все
структурные подразделения. Мы

ищем, по максимуму, разными
путями повышать уровень жизни
работников. Понятно, здесь ра-
бота профкома требует тесного
контакта с администрацией за-
вода, совместного поиска взаи-
моприемлемых решений. Ведь,
по сути, у всех цель одна —
обеспечивать в нелегкой сейчас
ситуации выполнение производ-
ственной программы, а значит, и
реализацию социальной состав-
ляющей в целом.

(Окончание на 2-й стр.)

Есть вопрос? Обращайся в профком
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(Окончание.
Начало на 1-й стр.)
— То есть с работодате-

лем находите общий язык?
— Да, по многим вопро-

сам стараемся договари-
ваться. Вот пришло в проф-
ком коллективное письмо —
на участке отключили отоп-
ление или нет теплой воды,
чтобы помыться после рабо-
чей смены. Я прихожу с этой
бумагой к директору РМЗ
Игорю Геннадиевичу Соро-
кину, говорю, так вот и так,
есть проблема. А он: «Почему
рабочие к тебе идут?» — «Но
это же наши люди»,— отве-
чаю. Должен сказать, что
руководитель завода, его
службы серьезно реагируют
на такие обращения профко-
ма. Принимаются все меры,
чтобы были урегулированы
вопросы, особенно в сфере
охраны труда, ведь на заводе
есть оборудование еще 50-х
годов. За прошедший год на
двух участках сделали ре-
монт бытовых помещений:
комнат отдыха, душевых,
раздевалок, на других — это
как бы плановая работа,
крыши перекрыли. База от-
дыха заводская тоже облаго-
раживается, новые кровати
завезены.

Профком заинтересо-
ван и в том, чтобы наши ра-
ботники были здоровыми, да
и стабильная работа завода
немыслима без этого. Сего-
дня медицинским страхова-
нием на заводе охвачено
свыше 300 человек. Адми-
нистрация и профсоюзный
комитет РМЗ оказывают це-
левую помощь на лечение
работников, особенно на
сложные и дорогостоящие
операции, там суммы выде-
ляются от 20 тысяч гривен до
100 тысяч. Потому что сам
работник не потянет такую
стоимость лечения.

— В работе первички
многое зависит от взаимо-
действия председателя с

профактивистами, нала-
живания с ними тесной
связи.

— Наша организация
включает 23 профгруппы, в
18 из них я принимал учас-
тие в отчетно-выборных соб-
раниях. Люди не только вы-
бирали профгрупоргов, но и
решали, был такой вопрос в
протоколе, кого они видят
председателем профкома
завода. Поддержали мою
кандидатуру единогласно. И
я в свою очередь могу поло-
житься на наш профактив,
участие которого расширяем
в решении производствен-
ных вопросов, социальной
защиты. Эти члены проф-
союза находятся в гуще со-
бытий, знают проблемы, как
говорится, живут ими, напо-
минают о них и даже со-
ветуют, как их решить. Мои
боевые профгрупорги: Алек-
сандр Панин, это механичес-
кий участок, Андрей Кислый
из слесарно-сборочного,
многие другие единомыш-
ленники сразу реагируют,
если что-либо не ладится,
есть какие-то сложности,
что-то делается несправед-
ливо. Вот пошел слух на
заводе, что до конца про-
шлого года не будет молока
тем, кому его положено вы-
давать. Позвонили в проф-
ком, через день опасения
людей по этому поводу сня-
ли. Подобная молва была,
что не всем хватит противо-
гриппозной вакцины, опять
вопрос с паническим оттен-
ком закрыли. Таким образом
работники через профком
защищают свои интересы —
как личные, так и коллек-
тивные.

Поэтому желаю всем
коллегам, особенно ново-
избранным профсоюзникам,
чтобы они реально болели за
права трудящихся и у них все
получалось.

Записал
Николай ВАРЧИН

Есть вопрос? Обращайся в профком
Віктор ПОЛТАРАК, голова профорганізації цеху з

переробки радіоактивних відходів Южно-Української
АЕС:

— Працюю майстром
цеху. Профспілковим лі-
дером давно, з 1984 ро-
ку. Свого часу був головою
спілки молоді. Член ЦК
Атомпрофспілки України з
90-х років. 

На нещодавніх звітно-
виборних зборах знову об-
рали головою цехкому. Я
член профкому атомної
електростанції, член колдо-
говірної комісії та комісії з
соціальних питань. У проф-
спілках завжди було не-
легко працювати, та зараз
настали такі часи, коли соці-
альні питання вирішувати
стає дедалі важче. Бо керівники у більшості своїй менедже-
ри, які передусім рахують гроші, а вже потім звертають
увагу на персонал. Нелегко розмовляти з ними про підви-
щення заробітної плати, про виділення коштів на будівницт-
во житла, про соціальні програми взагалі. Якщо раніше
керівник вважав, що спочатку треба віддати належне пра-
цівникові, а потім чекати від нього результату, то нині тако-
го виховання немає. 

По змозі профспілкова організація намагається допо-
могти кожному, хто до неї звертається. 

Наталія ОДИНЦОВА, голова ППО КП «Управлін-
ня житлового комунального господарства» Славутича:

— Із майже 600 осіб, які
працюють нині на підприєм-
стві, 420 — члени профспіл-
ки. Багато людей іде на
пенсію, а молодь не по-
спішає поповнювати спіл-
чанські лави, їй потрібно
подумати, роздивитися, ба-
гато хто просто не вірить у
силу профспілок.

Наше ж перебування в
Атомпрофспілці — свідчен-
ня того, що разом з нею ми
сильніші. Ми багато корис-
них знань отримуємо на
навчаннях — і з колективних
договорів, і з гендерної по-
літики. Відвідуємо усі семі-
нари, вони насичені змі-
стовною інформацією. Усім
штатним працівникам хочеться подякувати за постійну
підтримку та допомогу, оцінюю їхню роботу за найвищим
балом!

Я уже протягом декількох років воюю з адміністрацією,
були відкриті кримінальні справи, які й нині тривають. Нам
дуже допомагають юристи Атомпрофспілки у справі захи-
сту своїх прав. У нас є не лише юридична, а й моральна
підтримка, що теж не менш важливо. І доки існуватиме
наше підприємство, я наполягатиму на тому, щоб ми
завжди були у складі Атомпрофспілки України, хоча після
того як ми відійшли від ЧАЕС, нам пропонували увійти до
профспілки комунальників. Я буваю на пленумах, беру
участь в акціях протесту, бачу, як бореться Профспілка
атомників за інтереси своїх членів, тому побажаю усім тер-
піння і наполегливості, здоров’я, щоб вистачило сил та
енергії на виконання усіх завдань і подолання викликів часу.

Олена ЧЕРНЕЦЬКА, голова профкому ДСП
«Чорнобильський спецкомбінат», член Ревізійної комісії
Атомпрофспілки:

— Головою профор-
ганізації  обирають з 2002
року, ось і нещодавно пе-
реобрали на наступний
термін. Найбільшим на-
шим досягненням вважаю
акції протесту, які дають
позитивні результати. Не-
покоїть те, що ми втра-
чаємо своїх членів проф-
спілки, люди перестають
вірити керівництву, коли
щось вирішується в одно-
сторонньому порядку.

Хотілося б побажати
колегам гідної заробітної
плати, збереження ро-
бочих місць. І усім нам
миру!

Владислав МОМОТОВ,
голова Організації моло-
ді ППО Южно-Української
АЕС:

— Молодіжна органі-
зація налічує 2,5 тис. осіб.
Що можна записати в плюс
нашої роботи? Це те, що
вдалося «висмикнути» ак-
тивних людей і залучити їх до
роботи. Взяти хоча б спарта-
кіади. Деякі організації про-
сто брали «легіонерів». Ми
ж знайшли понад десяток
справжніх спортсменів се-
ред своїх, бо перемога будь-
що нам не потрібна, вона
має бути заслуженою. Мо-
лодим людям вдалося про-
явити себе!

Ми пережили звітно-виборний період. Підготували
гідну зміну, лідера. Я з 2000 року ним був, тому хотілося б
побажати тим, хто керуватиме молоддю нині, не просто
вести її за собою, а й уміти обстоювати свою позицію. Не
піддаватися на жодні спокуси, не встрявати в кулуарні
перепалки. Бути готовим до того, що за твою роботу ніхто
не подякує, а ще й лаятимуть. Для мене завжди було важ-
ливим, що ми спільно робимо важливу справу. Тому і доби-
ваємося результатів.

По виду сдержанный и
немногословный, он сразу
оживился, когда я заговорил с
ним о профсоюзной органи-
зации завода, на котором он
проработал уже 32 года. Был
мастером в железнодорож-
ном цехе комбината, перед
приходом на завод, где спер-
ва замещал мастера, потом
работал бригадиром по вы-
грузке урановых руд. Когда
открывали дробильное отде-
ление, отбирал сюда новых
работников, в основном мо-
лодежь, обучал их. В общем
постоянно имел дело с людь-
ми и приобрел уже опреде-
ленный опыт общения с «на-
родом», что тоже очень важно
в профсоюзной работе. Это
Александр Алексеевич понял,
когда возглавил профком за-
вода в 2011 году, выборы
председателя тогда проходи-
ли в два тура, в бурной обста-
новке, как и на отчетно-вы-
борном собрании в ноябре
2016 года. Правда, в этот раз
и претендентов-кандидатур
было больше, да и попытка
вмешаться в работу проф-
организации со стороны ад-
министрации и продвинуть
своих представителей в ак-
тив тоже накаляла атмосфе-
ру, но в результате тайного
голосования был избран «ста-
рый» профлидер.

— За какие качества,
Александр Алексеевич, вы
заслужили, заработали и
сохранили доверие людей?

— За добросовестный
труд и активную позицию как
председателя первички, на-
счивающей 1142 работающих
члена профсоюза и 679 чело-
век — пенсионеры, то есть
около двух тысяч сопроф-
союзников, которые состоят
на учете и платят взносы.

— Вы были делегатом V
Съезда Атомпрофсоюза
Украины, являетесь на се-
годня членом ЦК, что также
обязывает.

— Я работаю в постоян-
ной комиссии ЦК профсоюза
по вопросам коллективно-
договорной работы. Члены
нашей комиссии считают сво-
ей самой главной задачей
заключение отраслевых со-
глашений и поддержку пер-
вичных профорганизаций в
ходе переговоров по подпи-
санию коллективных догово-
ров. Следует отметить, что во
многие колдоговоры, в част-
ности и на нашем заводе,
внесены нормативно-право-
вые акты, так сказать, соци-
ально-защитного характера,
но из-за отсутствия достаточ-
ного финансирования они
просто не действуют. Пропи-
саны, да, мы их из года в
год принимаем, но они как
бы заморожены. Конечно, во
время сложных сегоднящних
преобразований в целом не-
обходимо повышать дейст-

венность социального диало-
га, и в первую очередь не
допускать ухудшения усло-
вий действующих договоров,
жестче контролировать их
безусловное выполнение.

— Какие чаще всего
вопросы рассматривает
профком?

— Известное дело, са-
мый основной вопрос, кото-
рый, кстати, живо обсуждался
и на прошедшем нашем
собрании, который стоял и
стоит первым в повестке дня
вообще профсоюза — это по-
вышение заработной платы
работников. За прошедший
пятилетний период нам на
заводе удалось несколько раз
поднимать зарплату.

На заводе много про-
изводственных участков, ра-
бочих мест, которые требуют
безопасных условий труда.
Опять же, из-за отсутствия
финансирования предприя-
тия у нас были задержки или
несвоевременные поставки
по обеспечению спецодеж-
дой, СИЗ.

Эти проблемы постоянно
поднимаются на профкоме и
совместных заседаниях с ад-
министрацией завода. У нас

шесть членов профкома, все-
го их 23, задействованы в
комиссии по охране труда,
проводят общие мероприя-
тия различной направленно-
сти вместе с одноименной
службой завода. В сфере их
пристального внимания нахо-
дятся также и обеспечение
работников лечебно-профи-
лактическим питанием, со-
блюдение питьевого и тепло-
вого режимов.

В последнее время остро
стоял вопрос по оптимиза-
ции Списков №1 и №2, по ре-
зультатам аттестации рабо-
чих мест мы вернули многим
труженикам право на льгот-
ную пенсию.

Одним словом, профком
и множество профактивистов
завода прилагают все усилия,
чтобы проблемные вопросы
решались, чтобы был резуль-
тат. Поэтому самое главное
пожелание для нашего кол-
лектива и коллег-профсоюз-
ников — все-таки добиваться
дальнейшего повышения за-
работной платы, обеспечения
надлежащих условий труда,
консолидации и боевитости
вообще профсоюзу.

Николай ВАРЧИН

Доверие людей заслужил и сохранил
Наш разговор с председателем первичной профсоюз-

ной организации гидрометаллургического завода Восточ-
ного горно-обогатительного комбината Александром
Алексеевичем Руденко состоялся в кулуарах недавнего
прошлогоднего Пленума Центрального комитета Атом-
профсоюза Украины.
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НАША РОБОТА — НАШЕ ЖИТТЯ: ПРОФСПІЛКОВИЙ ВИМІР

ТРУДОВИЙ КОЛЕКТИВ — ОСНОВА СОЦІАЛЬНО-ЕКОНОМІЧНОГО РОЗВИТКУ ПІДПРИЄМСТВА

— Да, не зря говорят, что время
летит незаметно. Не успели огля-
нуться, а год закончился. Окончание
2015-го и начало 2016 года были
очень тяжелыми. Возникали неболь-
шие, на несколько дней, задержки по
заработной плате, особенно тяжелой
была ситуация с материально-техни-
ческим снабжением. По приглаше-
нию трудового коллектива на шахту
приезжало руководство комбината,
проводились встречи с главными спе-
циалистами. Генеральный дирктор
ВостГОКа Александр Геннадиевич Со-
рокин тогда детально рассказал о
сложившейся ситуации, о работе над
контрактами с НАЭК «Энергоатом»,
отметив, что их подписание позво-
лит рассчитывать на улучшение снаб-
жения и финансирования. Так и
произошло, материально-техничес-
кое снабжение заметно улучшилось.
Правда, нам была поставлена задача
провести оптимизацию численности
для улучшения показателей себе-
стоимости продукции. Мы провели
достаточно серьезную и напряжен-
ную работу, ведь все понимают, что
это очень и очень важно для каждого
человека. В результате около 40
людей ушли на заслуженный отдых по
программе социальной поддержки
комбината. Мы собрались у меня в
кабинете, я поблагодарил наших кол-
лег, большинство из которых отдало
шахте не один десяток лет, за добро-
совестный труд и напомнил, что они
для нас всегда желанные гости. Часть
сотрудников перешла на вакантные
должности, получили вторые или
третьи специальности. В результате
было сокращено только одного чело-
века.

Улучшение финансового положе-
ния сказалось на обеспечении шахты
новой техникой, о которой давно меч-
тали. Мы получили погрузочно-до-
ставочную машину и шахтный са-
мосвал немецкой фирмы PAUS, а
также два буровых станка НКР. Во вто-
ром и третьем кварталах улучшилось

снабжение запасными частями, что
позволило подтянуть основные пока-
затели. Хотелось бы, чтобы процесс
технического перевооружения за счет
новой техники продолжался, потому
что это необходимое условие выпол-
нения плана по добыче.

Мы на достаточно высоком уровне
встретили День шахтера, торжествен-
ное мероприятие состоялось в об-
ластном театре, горняков поздравило
руководство области, района и Кро-
пивницкого, люди получили заслу-
женные награды, в том числе и го-
сударственные. Фотографии наших
передовиков размещаем на шахтной
Доске почета. Для ветеранов шахты
ко Дню Победы и Дню шахтера в
Школьном микрорайоне организовы-
ваем концерты лучших артистов Ки-
ровоградщины. Кстати, замечу, что
ветеранская организация Ингульской
шахты у нас очень мощно работает с
ветеранами, они берут активное уча-
стие в общественной и культурной
жизни. Благодаря инициативе наших
ветеранов в Школьном микрорайоне
будет установлен Памятный знак на
честь работников Ингульской шахты
всех поколений. Я решил оказать всю
необходимую помощь в реализации
этого нужного дела, так что Памятный
знак уже практически готов и будет
установлен в 2017 году. Дату уточ-
няем, ведь 2017-й для нас особенный
— в феврале Ингульской шахте ис-
полняется 50 лет, а отмечать будем на
День шахтера. Как раньше говорили,
встретим праздник ударным трудом.
Если серьезно, то коллектив намерен
выполнять плановые задания, мы
работаем и для государства, и для
себя, для своих семей. К сожале-
нию, инфляция дает о себе знать, но
по меркам Кировоградской области
шахтеры получают достаточно высо-
кую зарплату. Среднемесячная зар-
плата у нас достигла 7 тысяч 100 гри-
вен. Понимаем, что надо больше,
поэтому хотим пожелать руководству
комбината реализовать поставлен-
ные задачи, а они очень трудные и
очень серьезные. Хотелось бы рас-
считывать на поддержку профильного
министерства, ведь ядерная энерге-
тика для Украины — залог энергети-
ческой безопасности.

Хочу в Новом году пожелать всем
работникам комбината, всем вете-
ранам производства, нашим колле-
гам-горнякам Новоконстантиновской
и Смолинской шахт, всем жителям
Кропивницкого, Смолино и Желтых
Вод прежде всего крепкого здоровья,
успехов в труде и огромного личного
счастья и, конечно же, мирного неба
над головой.

Сергей ПОЛУЛЯХ

Директорский час
В феврале Ингульской шахте исполнится 50 лет

По традиции, итоги ушедшего года подводят руководители пред-
приятий. Слово директору Ингульской шахты ГП «ВостГОК» Равилю
АГЛИУЛИНУ.

За эти годы силами работ-
ников СМУ выполнялись и про-
должают выполняться работы
по техническому перевоору-
жению, реконструкции, капи-
тальному и текущему ремонту
на действующем оборудова-
нии энергоблоков, обеспече-
ние программ промышленного
строительства ОП ЮУАЭС.

В частности, коллективом
управления выполнялись строи-
тельные работы по перепрофи-
лированию энергоблока №4,
реконструктивные работы по

повышению безопасности и
продлению срока эксплуатации
блоков №1, 2, замена кровель-
ного покрытия на спецкорпусе
1-й очереди, ремонт в цехах и
подразделениях АЭС, а также в
связи с подготовкой к партнер-
ским проверкам миссии OSART
и ВАО.

Относительно небольшим
коллективом, который сегодня
насчитывает 208 человек, СМУ
выполняет полный комплекс
строительно-монтажных работ
на ЮУАЭС. Происходит это во

вредных и особо вредных усло-
виях труда в зоне строгого
режима. Представители раз-
личных строительных специ-
альностей трудятся по несколь-
ким направлениям.

Сегодня СМУ возглавляют
профессионалы своего дела,
руководители высокого уровня
Петр Иванович Печенюк — на-
чальник управления и Василий
Петрович Пурло — главный ин-
женер, которые координируют
роботу производственных уча-
стков СМУ.

Персонал управления при-
нимает непосредственное уча-
стие в стабильной и безаварий-
ной работе АЭС наравне как со
сторонними подрядчиками, так
и с другими подразделениями
ЮУАЭС, что позволяет без по-
тери времени на оформление
договорных отношений опера-
тивно решать вопросы по вы-
полнению работ, возникшие в
процессе реконструкции и ре-
монта блоков АЭС.

25 лет воспитывался наш
сплоченный коллектив. Сего-
дня даже в самых сложных
стрессовых ситуациях мы на-
учились сохранять оптимизм.
Вместе нам комфортно и легко
работать.

Каждый из нас — особен-
ная, удивительная личность,
которая вносит свой вклад
в наше общее дело. В коллек-
тиве давно сложились дру-
жеские отношения, несмотря
на то что он постоянно об-
новляется и омолаживается.
Существуют даже рабочие
династии, что идет только
на пользу производственно-
му процессу. Высокий про-
фессионализм, ответственный
подход к делу, надежность
и качество всегда были прио-
ритетами в работе нашего уп-
равления, что позволяет ему
успешно развиваться, совер-
шенствоваться, комплексно
подходить к решению слож-
ных задач. Ведь строитель-
ство — это всегда созидание и
продвижение вперед!

М. КОВАЛЕВСКАЯ,
председатель цехкома СМУ

Надежность и качество —
приоритеты в работе

В начале декабря 2016 года отметили свой 25-летний
юбилей работники строительно-монтажного управления
(СМУ) ОП ЮУАЭС. 25 лет назад у истоков СМУ стоял руково-
дитель с большой буквы — Тимофей Ильич Антифеев. Он соз-
дал уникальный коллектив, не только трудолюбивый, но к
тому же и очень веселый, благодаря чему наши, подчас
довольно суровые, будни не являются угнетающей рутиной,
мы научились жить ярко и интересно.

У відповідальний період своєї
життєдіяльності вступила Професій-
на спілка працівників атомної енерге-
тики та промисловості України, яка
покликана єднати майже 67 тисяч
працівників і ветеранську спільноту
багатьох сфер економіки держави та
захищати їхні спільні інтереси і права:
у вересні минулого року стартувала
звітно-виборна кампанія — своєрід-
ний іспит організаційних ланок і їхніх
виборних органів на міцність і згурто-
ваність спілчанських лав, а завер-
шаться звіти і вибори у профорганіза-
ціях визначною подією у подальшому
розвитку Атомпрофспілки України —
VI З’їздом, який відбудеться, згідно
з постановою чергового (листопад
2016 року) Пленуму Центрального
Комітету профспілки, 24 березня
2017 року під символом 25-річчя від
дня заснування організації.

Це дуже важливі етапи у роботі
Атомпрофспілки, що мають надати
нового імпульсу профпрацівникам,
активістам і молодим співспілчанам
у вирішенні актуальних питань со-
ціально-економічного захисту люди-
ни праці, мобілізувати їхні зусилля на
більш активну участь для посилення
єдності й солідарності профспілки.

Зважаючи на такі значні дати в
історії профспілки, пропозицію учас-
ників вищезгаданого пленарного за-
сідання, редакція «Атомника Украї-

ни» запровадила в газеті тематичну
рубрику «Назустріч VI З’їзду Атом-
профспілки України».

Звертаємося до співчленів проф-
спілки, ветеранів і молоді, всіх читачів
газети з проханням розповісти про
найпам’ятніші моменти, випадки,
перші проблеми й уроки своєї участі
у профспілковій діяльності, про своїх
соратників–профспілковців та соці-
альних партнерів, згадайте просто
про добрих людей, які траплялися
вам у профспілковій практиці та в
житті, тощо. Висловіть свої міркуван-
ня про роль профспілки і її місію у
різні роки, про завдання профспілки
за сучасних умов, тактику і стратегію
її дій на майбутнє.

У рамках відзначення важливих
профспілкових подій Професійна
спілка працівників атомної енер-
гетики та промисловості України
спільно з редакцією газети «Атом-
ник України» продовжила щорічний
конкурс на краще висвітлення через
газету «Атомник України»: трудової,
професійної і профспілкової діяль-
ності членів профспілки різного
фаху і віку, відображення кращого
досвіду роботи профспілкових ор-
ганізацій та їхніх лідерів, масових
заходів, спрямованих на захист
конституційних прав і свобод членів
профспілки, показу умов праці та
побуту, пропаганди активного й

здорового способу життя, дозвілля
спілчан. За такими ж темами (номі-
націями) проводиться конкурс на
кращу фотографію, теле- і радіо-
сюжет.

Організацію і проведення конкур-
сів та їхнє інформаційне забезпечен-
ня покладено на редакцію газети
«Атомник України». 

До творчих конкурсів запрошу-
ються первинні профспілкові органі-
зації та члени профспілки, зокрема,
працівники та ветерани сфер діяль-
ності, де є первинні осередки Атом-
профспілки, а також співробітники
місцевих (локальних) засобів масової
інформації, що популяризують робо-
ту членських організацій профспілки і
її соціальних партнерів у регіонах,
читачі газети та всі бажаючі. 

Розповідайте через профспілко-
ву газету про життєпис первинок,
включаючи молодіжні організації
профспілки, проблеми трудових ко-
лективів та шляхи їх розв’язання з
метою покращення соціально-еконо-
мічного стану підприємств та органі-
зацій, що перебувають у сфері впливу
Атомпрофспілки України, за умов
нинішньої фінансової кризи.

Учасники конкурсів мають надіс-
лати свої роботи до 1 березня 2017
року. Обов’язково зазначте: повну
назву підприємства, свою поштову та
електронну адресу, прізвище, ім’я та

по батькові, контактний телефон.
Матеріали, надіслані пізніше вказано-
го строку, не розглядатимуться і не
повертатимуться. Кращі фотографії
будуть надруковані для оформлення
стендів фотовиставки до VI З’їзду
профспілки.

Підбиття підсумків і нагороджен-
ня переможців у конкурсах здійс-
нюватиметься у березні 2017 року.
Інформація про результати буде на-
друкована у газеті «Атомник Украї-
ни» та розміщена на офіційному сайті
Атомпрофспілки України.

Переможці у конкурсах, за рі-
шенням їх організаторів, будуть на-
городжені Подякою Голови профспіл-
ки та грошовими винагородами: за
кращий матеріал (статтю, інтерв’ю,
регулярну подачу інформаційних те-
матичних блоків тощо) — 3000 грн —
1 місце; 2500 грн — 2 місце і 1500 грн
— 3 місце, дві премії. За кращий теле-
і радіосюжет та фотороботу: 2000 грн
— 1 місце, 1500 грн — 2 місце і 1000
грн — 3 місце, дві премії.

Конкурсні матеріали надсилай-
те безпосередньо редакції газе-
ти «Атомник України» за адресою:
01033, м. Київ, вул. Жилянська, 5-б,
оф. 5 з позначкою «На конкурс до VІ
З’їзду Атомпрофспілки України».

Тел/ф: (044) 590-18-22), е-mail:
atomnik@union.kiev.ua

НАЗУСТРІЧ VI З’ЇЗДУ АТОМПРОФСПІЛКИ:
ПРИЄДНУЙТЕСЯ ДО КОНКУРСІВДва роки тому було нала-

годжено тісну співпрацю ГО
«Нетішинська самооборона»
з підрозділами ВП ХАЕС.

У липні 2014 року, на
самому початку нашої волон-
терської діяльності, нас під-
тримало ВП «Складське гос-
подарство», колектив якого
надав військовим понад 60
тисяч гривень благодійної
допомоги.

Працівники енергоре-
монтного підрозділу та тур-
бінного цеху у грудні 2014
року для закупівлі лісу для
бліндажів захисникам Де-
бальцевого і зібрали 7950 та
6372 гривні відповідно.

Не залишилася осторонь
і профспілкова організація
ВП ХАЕС, яка оперативно
переказала 200 тисяч гри-
вень для забезпечення неті-
шинських військових усім
необхідним.

Трудовими підрозділами
станції за означений період
зібрано 479 тисяч гривень.

У 2016 році Самооборона
активно співпрацювала з ко-
лективами ЕРП, турбінного
цеху, цеху ТАВ, НТЦ та реак-
торного цеху.

Усю зібрану допомогу ми
витрачаємо адресно саме на
воїнів-нетішинців.

Юрій КАМОЗІН

ХАЕС — ВОЇНАМ АТО

Колектив —
добротворець
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Відсутність інформації про зроблену профспілковою організацією справу — це відсутність самої справи!

НА ЗАЕС ШАНУЮТЬ ВЕТЕРАНІВ

На відкриття виставки під такою наз-
вою наприкінці минулого року прийшли
і найстарші енергетики, і молоді фахів-
ці Запорізької АЕС. Такі зустрічі прохо-
дять щорічно і збирають багато людей.
Адже тим, хто пішов на заслужений
відпочинок, завжди цікаво дізнатися,
яким був поточний рік для Запорізької
АЕС, побачити колишніх колег, поспіл-
куватися. 

Музей ЗАЕС підготував нові матеріали
про досягнення трудового колективу станції
за 2016 рік. Присутні з цікавістю розглядали
фотографії. У кожному кадрі — історія, події,
факти...

«Важливою подією для колективу ста-
ло продовження експлуатації у надпроек-
тний термін перших двох енергоблоків.
На порозі — продовження ресурсу тре-
тього, а потім і четвертого блоків. У 2017
році буде введена в експлуатацію нова
лінія електропередачі — 750 кВ «За-
порізька АЕС — ПС Каховська». Ми збе-
регли все, що було створено вашим та-
лантом і працею. Готуємо гідну зміну
молодих енергетиків, які у подальшому
будуть експлуатувати Запорізьку АЕС», —
розповів присутнім заступник генераль-
ного директора з кадрів та соціального

розвитку — директор служби людських ре-
сурсів Олександр Кривцов.

«Ми щиро вдячні своїм старшим колегам
за підтримку. Молодь станції розвивається,
наповнюється вашою енергією, досвідом,
знаннями. Хочу запевнити, що наше поколін-
ня гідно продовжить вашу справу і буде
надійно і безпечно експлуатувати енерго-
блоки Запорізької АЕС», — у свою чергу
зазначив голова Ради молодих фахівців
Андрій Туз.

«Життя в ім’я завтра —
життя в ім’я світла»

Конкурс проходив з ме-
тою привернення уваги до
важливості культури безпеки
на АЕС, формування у персо-
налу пріоритетного ставлення
до принципів культури безпе-
ки, залучення молоді до вирі-
шення питань безпеки на АЕС
та формування нової формації
майбутніх керівників та спеціа-
лістів.

Участь у конкурсі взяли
працівники семи структур-
них підрозділів Рівненської
АЕС, які розробили варіанти
плакатів, що ілюструють од-
не або декілька положень
культури безпеки на підпри-
ємстві. Роботи оцінювались
за такими критеріями: від-
повідність цілям і завдан-
ням конкурсу, композицій-
не рішення, оригінальність
та нестандартність, рівень
художнього виконання, ак-
туальність розв’язуваної ав-
тором проблеми, інформа-
тивність, відповідність тексту
сюжетно-композиційному
змісту.

Роботи оцінювало журі у
складі членів Ради з культури
безпеки (КБ) на чолі з головою
Ради — генеральним директо-
ром РАЕС Павлом Павлиши-
ним. За результатами творчо-
го конкурсу журі визначило
переможців серед 50 учасни-
ків: перше та друге місця ви-
бороли роботи «Приймай пра-
вильні рішення» та «Безпека
РАЕС — наше майбутнє» на-

чальника відділу навчально-
методичного забезпечення
навчально-тренувального
центру (НТЦ) Віктора Саво-
рони; третє присуджено ін-
женеру-графіку НТЦ Євгену
Остаповичу за роботу «Усні
оперативні переговори». Є.
Остапович також завоював
заохочувальні премії та дип-
ломи за «Оригінальність» та
«Сатиричність відображення»,
а В. Саворона — за «Висо-
кий рівень художнього оформ-
лення».

Роки безпечної та безпе-
ребійної роботи Рівненської
АЕС доводять прихильність
персоналу підприємства до
особистої відповідальності та

дотримання принципів культу-
ри безпеки.

КОНКУРС ПЛАКАТІВ НА РАЕС

Культура безпеки на РАЕС —
важлива складова виробництва

Наприкінці минулого року на Рівненській АЕС підбито
підсумки корпоративного конкурсу плакатів з культури без-
пеки. Серед півсотні творчих робіт визначено найкращі, а їх
автори відзначені грошовими винагородами.

У змаганнях взяли участь
спортсмени із Молдови та
України.

Привітали учасників зма-
гань на відкритті турніру зас-
тупник генерального дирек-
тора ВП ЮУАЕС І. Жебет,
головний інженер М. Фео-
фентов, заступник голови
профспілки С. Снітков, по-
чесний президент «Клубу
боксу Южноукраїнська» О.
Савін та депутат міської ради
Є. Квасневський.

Уcі були одностайні у
доцільністі проведення тако-
го масштабного і потрібно-
го для молодого покоління
спортивного заходу. І від-
бувся він завдяки фінансовій
підтримці ДП НАЕК «Енер-
гоатом», його профспілково-
го комітету.

Боксери відділення боксу
ККСС «Олімп» завоювали на
турнірі 5 золотих та 5 срібних
медалей. Чемпіонами стали:
Ростислав Отношенко, Дани-
ло Калінін, Юрій Меделян,
Олег Вижол, Андрій Лопат-
чук. Срібло завоювали: Олег
Залізко, Дмитро Васильчен-

ко, Влад Залізко, Антон Бо-
рець, Олексій Козинець.

Оргкомітет міжнародно-
го турніру, суддівська колегія,
тренери та спортсмени ви-
словлюють щиру вдячність
голові профспілкового комі-
тету ДП НАЕК «Енергоатом»
Личу О.В., адміністрації та
профспілковому комітету
ЮУАЕС (генеральний дирек-
тор Лісніченко В.А., голова
профспілкового комітету Ле-
щотний В.І.), адміністрації
ККСС «Олімп» (директор Сте-
панцов О.І.) за можливість
проведення турніру на висо-
кому рівні.

Микола БОРЕЦЬ,
тренер з боксу

ЗА ПІДТРИМКИ СОЦІАЛЬНИХ ПАРТНЕРІВ

Свято боксу
«АТОМ ДЛЯ МИРУ ТА ПРОЦВІТАННЯ»

Наприкінці минулого року у Южноукраїнському СК
«Олімп» відбувся V ювілейний традиційний міжнародний
турнір з боксу серед юнаків, юніорів та дорослих на призи
профспілкового комітету ДП НАЕК «Енергоатом», присвя-
чений Дню енергетика.

Організаторами щоріч-
ного конкурсу дитячої твор-
чості під назвою «Атом для
миру та процвітання» є атом-
на станція спільно з міським
управлінням освіти. У ньому
беруть участь школярі міста-
супутника АЕС віком від 6 до
17 років.

Конкурс малюнка прохо-
див у трьох вікових категоріях
і в трьох номінаціях — живо-
пис, ужиткове мистецтво та
електронна листівка. Усьо-
го було подано 85 робіт.
Учасниками конкурсу стали
діти з усіх шкіл міста, гімназії,
вихованці Центру дитячої та

юнацької творчості (ЦДЮТ),
станції юних техніків (СЮТ),
студії «Декор» Палацу культу-
ри Южно-Українського енер-
гокомплексу, учні професій-
ного ліцею та Дитячої школи
мистецтв міста атомників.

Вибираючи кращу робо-
ту, журі враховувало художній
рівень, майстерність вико-
нання, відповідність темі кон-
курсу, а також оригінальність

мислення та відображення
ролі атомної енергетики в
житті держави. 

Спонсором творчого кон-
курсу, за традицією, була
Южно-Українська атомна
електростанція. Переможці
та призери отримали грошо-
ві винагороди. Усім учасни-
кам і викладачам вручено
солодкі подарунки та суве-
нірну продукцію ВП ЮУАЕС.

Призерами стали 25 юних
талантів Южноукраїнська

В інформаційному центрі «Імпульс» Южно-Ук-
раїнської АЕС нагородили переможців міського конкурсу
дитячої творчості «Атом для миру та процвітання».

ВІСТІ З МІСТ-СУПУТНИКІВ АЕС

Творчий колектив Кіноконцертно-
го комплексу міста Славутича пораду-
вав глядачів ще однією новою виста-
вою. Це — казка «Різдвяна зірка».

У кожній казковій історії обов’язково
міститься моральний урок. За сюжетом
казки Північний Вітер, роль якого грав
Дмитро Полторін, хотів насипати більше
снігу для зимових забав і зірвав з неба
Різдвяну зірку. Її знайшов бездомний
хлопчик Тіль (Данило Сивка). Він намага-
ється повернути зірку на небо, щоб
Різдво настало вчасно, інакше світ
заповнять злі духи та запанує хаос. Але
«темні сили» не хочуть, щоб усі раділи

та веселилися. Зла чаклунка Бастінда
(Ольга Сорока) за допомогою Кота Лео
(Дмитро Передній) хоче виманити зірку у
хлопчика, щоб вона світила тільки їй. Тоді
чаклунка заморозить всю землю і зану-
рить її в морок. Герої-союзники долають
труднощі, чарівний попіл Духу Різдва
(Денис Маслій) зупинив Бастінду. І Тіль
не злякався, зберіг зірку Різдва, яку
Північний Вітер вчасно доставив на небо.
А на прощання Дух Різдва зробив хлоп-
чика щасливим. Коли він повернеться до
міста, то обов’язково знайде справжніх
друзів і свою сім’ю!

Фантастичну атмосферу казки під-
тримувала вдала хореографія зраз-
кового художнього колективу «Славу-

тич-Стар» ПДЮТ (керівники Юлія Крас-
ківська та Дмитро Кириєнко), а також
колективу ДШМ «Арабеск» (керівник
Ольга Бовкун). Автор казки і режисер-
постановник — Дмитро Полторін, ві-
деоряд підготували Дмитро Передній
та Володимир Печатнов, звукорежи-
сер — Сергій Єршов, художники-пос-
тановники Павло Сикун та Микола
Лобур, костюмер — Тетяна Бобонець,
освітлювач — Григорій Соколюк. Гля-
дачі емоційно сприймали всі епізоди
казки, які хвилювали їх, викликали
сумні та радісні почуття. Добро пере-
могло зло! Всі діти отримали в подару-
нок солодощі!

Людмила ЛЮБИВА

Різдвяна зірка



<<
  /ASCII85EncodePages false
  /AllowTransparency false
  /AutoPositionEPSFiles true
  /AutoRotatePages /None
  /Binding /Left
  /CalGrayProfile (Dot Gain 20%)
  /CalRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CalCMYKProfile (U.S. Web Coated \050SWOP\051 v2)
  /sRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CannotEmbedFontPolicy /Error
  /CompatibilityLevel 1.4
  /CompressObjects /Tags
  /CompressPages true
  /ConvertImagesToIndexed true
  /PassThroughJPEGImages true
  /CreateJobTicket false
  /DefaultRenderingIntent /Default
  /DetectBlends true
  /DetectCurves 0.0000
  /ColorConversionStrategy /CMYK
  /DoThumbnails false
  /EmbedAllFonts true
  /EmbedOpenType false
  /ParseICCProfilesInComments true
  /EmbedJobOptions true
  /DSCReportingLevel 0
  /EmitDSCWarnings false
  /EndPage -1
  /ImageMemory 1048576
  /LockDistillerParams false
  /MaxSubsetPct 100
  /Optimize true
  /OPM 1
  /ParseDSCComments true
  /ParseDSCCommentsForDocInfo true
  /PreserveCopyPage true
  /PreserveDICMYKValues true
  /PreserveEPSInfo true
  /PreserveFlatness true
  /PreserveHalftoneInfo false
  /PreserveOPIComments true
  /PreserveOverprintSettings true
  /StartPage 1
  /SubsetFonts true
  /TransferFunctionInfo /Apply
  /UCRandBGInfo /Preserve
  /UsePrologue false
  /ColorSettingsFile ()
  /AlwaysEmbed [ true
  ]
  /NeverEmbed [ true
  ]
  /AntiAliasColorImages false
  /CropColorImages true
  /ColorImageMinResolution 300
  /ColorImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleColorImages true
  /ColorImageDownsampleType /Bicubic
  /ColorImageResolution 300
  /ColorImageDepth -1
  /ColorImageMinDownsampleDepth 1
  /ColorImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeColorImages true
  /ColorImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterColorImages true
  /ColorImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /ColorACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /ColorImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000ColorACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000ColorImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasGrayImages false
  /CropGrayImages true
  /GrayImageMinResolution 300
  /GrayImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleGrayImages true
  /GrayImageDownsampleType /Bicubic
  /GrayImageResolution 300
  /GrayImageDepth -1
  /GrayImageMinDownsampleDepth 2
  /GrayImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeGrayImages true
  /GrayImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterGrayImages true
  /GrayImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /GrayACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /GrayImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000GrayACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000GrayImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasMonoImages false
  /CropMonoImages true
  /MonoImageMinResolution 1200
  /MonoImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleMonoImages true
  /MonoImageDownsampleType /Bicubic
  /MonoImageResolution 1200
  /MonoImageDepth -1
  /MonoImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeMonoImages true
  /MonoImageFilter /CCITTFaxEncode
  /MonoImageDict <<
    /K -1
  >>
  /AllowPSXObjects false
  /CheckCompliance [
    /None
  ]
  /PDFX1aCheck false
  /PDFX3Check false
  /PDFXCompliantPDFOnly false
  /PDFXNoTrimBoxError true
  /PDFXTrimBoxToMediaBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXSetBleedBoxToMediaBox true
  /PDFXBleedBoxToTrimBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXOutputIntentProfile ()
  /PDFXOutputConditionIdentifier ()
  /PDFXOutputCondition ()
  /PDFXRegistryName ()
  /PDFXTrapped /False

  /CreateJDFFile false
  /Description <<

    /BGR <>
    /CHS <FEFF4f7f75288fd94e9b8bbe5b9a521b5efa7684002000410064006f006200650020005000440046002065876863900275284e8e9ad88d2891cf76845370524d53705237300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c676562535f00521b5efa768400200050004400460020658768633002>
    /CHT <FEFF4f7f752890194e9b8a2d7f6e5efa7acb7684002000410064006f006200650020005000440046002065874ef69069752865bc9ad854c18cea76845370524d5370523786557406300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c4f86958b555f5df25efa7acb76840020005000440046002065874ef63002>
    /CZE <>
    /DAN <>
    /DEU <>
    /ESP <>
    /ETI <>
    /FRA <>
    /GRE <>

    /HRV (Za stvaranje Adobe PDF dokumenata najpogodnijih za visokokvalitetni ispis prije tiskanja koristite ove postavke.  Stvoreni PDF dokumenti mogu se otvoriti Acrobat i Adobe Reader 5.0 i kasnijim verzijama.)
    /HUN <>
    /ITA <>
    /JPN <FEFF9ad854c18cea306a30d730ea30d730ec30b951fa529b7528002000410064006f0062006500200050004400460020658766f8306e4f5c6210306b4f7f75283057307e305930023053306e8a2d5b9a30674f5c62103055308c305f0020005000440046002030d530a130a430eb306f3001004100630072006f0062006100740020304a30883073002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee5964d3067958b304f30533068304c3067304d307e305930023053306e8a2d5b9a306b306f30d530a930f330c8306e57cb30818fbc307f304c5fc59808306730593002>
    /KOR <FEFFc7740020c124c815c7440020c0acc6a9d558c5ec0020ace0d488c9c80020c2dcd5d80020c778c1c4c5d00020ac00c7a50020c801d569d55c002000410064006f0062006500200050004400460020bb38c11cb97c0020c791c131d569b2c8b2e4002e0020c774b807ac8c0020c791c131b41c00200050004400460020bb38c11cb2940020004100630072006f0062006100740020bc0f002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e00300020c774c0c1c5d0c11c0020c5f40020c2180020c788c2b5b2c8b2e4002e>
    /LTH <>
    /LVI <>
    /NLD (Gebruik deze instellingen om Adobe PDF-documenten te maken die zijn geoptimaliseerd voor prepress-afdrukken van hoge kwaliteit. De gemaakte PDF-documenten kunnen worden geopend met Acrobat en Adobe Reader 5.0 en hoger.)
    /NOR <>
    /POL <>
    /PTB <>
    /RUM <>
    /RUS <>
    /SKY <>
    /SLV <>
    /SUO <>
    /SVE <>
    /TUR <>
    /UKR <>
    /ENU (Use these settings to create Adobe PDF documents best suited for high-quality prepress printing.  Created PDF documents can be opened with Acrobat and Adobe Reader 5.0 and later.)
  >>
  /Namespace [
    (Adobe)
    (Common)
    (1.0)
  ]
  /OtherNamespaces [
    <<
      /AsReaderSpreads false
      /CropImagesToFrames true
      /ErrorControl /WarnAndContinue
      /FlattenerIgnoreSpreadOverrides false
      /IncludeGuidesGrids false
      /IncludeNonPrinting false
      /IncludeSlug false
      /Namespace [
        (Adobe)
        (InDesign)
        (4.0)
      ]
      /OmitPlacedBitmaps false
      /OmitPlacedEPS false
      /OmitPlacedPDF false
      /SimulateOverprint /Legacy
    >>
    <<
      /AddBleedMarks false
      /AddColorBars false
      /AddCropMarks false
      /AddPageInfo false
      /AddRegMarks false
      /ConvertColors /ConvertToCMYK
      /DestinationProfileName ()
      /DestinationProfileSelector /DocumentCMYK
      /Downsample16BitImages true
      /FlattenerPreset <<
        /PresetSelector /MediumResolution
      >>
      /FormElements false
      /GenerateStructure false
      /IncludeBookmarks false
      /IncludeHyperlinks false
      /IncludeInteractive false
      /IncludeLayers false
      /IncludeProfiles false
      /MultimediaHandling /UseObjectSettings
      /Namespace [
        (Adobe)
        (CreativeSuite)
        (2.0)
      ]
      /PDFXOutputIntentProfileSelector /DocumentCMYK
      /PreserveEditing true
      /UntaggedCMYKHandling /LeaveUntagged
      /UntaggedRGBHandling /UseDocumentProfile
      /UseDocumentBleed false
    >>
  ]
>> setdistillerparams
<<
  /HWResolution [2400 2400]
  /PageSize [612.000 792.000]
>> setpagedevice


